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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas  

ZÁPIS z 9. jednání 
Výboru pro sport a volný čas konaného dne 14. 12. 2021 v 15:00 hod. 

on-line, formou videokonference, v prostředí Cisco Webex, , https://prahaeu.webex.com/meet/marketa.hola 
     

 
Přítomni: Mgr. Petr Kubíček, Jiří Dohnal, Ing. Miloš Růžička, Petr Koukal, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Mgr. 

Karel Hanzlík, Martin Tománek, Ing. Ladislav Kos 
Omluveni: PharmDr. Petr Fifka, Ing. Radek Lacko, Stanislav Nekolný, MBA 
Nepřítomni:   
Hosté:  Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Markéta Holá, Zdeněk Hübner 
Jednání řídil: Mgr. Petr Kubíček      
 

Text zahájení: 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

3. Zápis z 8. jednání Výboru pro sport a volný čas 

4. Informace k připravovanému Akčnímu plánu rozvoje sportu v hl. m. Praze v letech 2021-2024 – aktualizace 
Zásobníku investičních projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury k 30. 11. 2021 

5. Informace k návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 v kapitole 04 – sport a volný čas 

6. Informace o tiscích v oblasti sportu a volného času, projednaných Radou hl. m. Prahy 

7. Různé 

8. Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Jednání zahájil v 15:00 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy výboru i hosty. 
Zpočátku bylo přítomno 7 členů, v čase 15:22 se následně připojila PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová a počet členů 
výboru stoupl na 8. Výbor je usnášeníschopný. Po celou dobu jednání chyběli PharmDr. Petr Fifka, Ing. Radek Lacko, 
Stanislav Nekolný, MBA. Z rodinných důvodů nebyl přítomný ani radní Šimral. Z jednání byl také omluven Ing. Patrik 
Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP. Přítomna byla MSc Barbora Stárková, asistentka pana radního, dále ředitelka SML 
MHMP Mgr. Lenka Němcová a vedoucí oddělení sportu, pan Zdeněk Hübner. 
Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
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Předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který byl členům výboru zaslán e-mailem 
společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu navrhl pana Karla Hanzlíka. Předseda výboru dále vysvětlil organizační 
detaily a vyzval členy výboru k hlasování o programu. 

Usnesení číslo T-VS-0069 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

navržený program jednání a ověřovatele, pana Karla Hanzlíka. 

Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1 

 

3. Zápis z 8. jednání Výboru pro sport a volný čas 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení případných připomínek či námitek vůči zápisu 
z 8. jednání výboru. Nikdo se nepřihlásil. 

Usnesení číslo T-VS-0070 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. schvaluje 

zápis z 8. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

4. Informace k připravovanému Akčnímu plánu rozvoje sportu v hl. m. Praze v letech 2021-2024 – aktualizace 
Zásobníku investičních projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury k 30. 11. 2021 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu a předal slovo panu Hübnerovi, který nasdílel prezentaci. Upřesnil postup oslovování 
městských částí (dále MČ) ohledně zanesení investičních projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury do zásobníku. 
22. 11. byla odeslána 2. výzva, velké množství MČ se ale neozvalo. Eviduje stále 12 MČ, které nereagovaly. Na základě 
pokynu pana radního budou tyto konkrétní MČ osloveny znovu. Zaslané aktualizace navíc obsahují chyby, které musejí být 
odstraněny. 

Typickou chybou je, že uvedené projekty jsou dílem sportovních klubů či tělovýchovných jednot, ale podmínkou je, aby šlo 
o projekty MČ. Mnohé projekty dále nebyly správně označeny z hlediska priorit. Mělo by to vypadat tak, že prioritu č. 1 
má pouze 1 projekt dané MČ atd. MČ dále často nedoložily, že jsou vlastníky projektové dokumentace a stavebního 
povolení. Pan Hübner uvedl, že po skončení jednání zašle aktualizovanou verzi tabulky. V tabulce jsou nově barevně 
vyznačeny MČ, které nekomunikují (šedá), dále MČ, v jejichž uvedených údajích něco chybí (červená) a MČ, kde je vše 
kompletní (modrá). V úpravách a opravách se bude pokračovat. Dodal, že se spěje k tomu, aby se některé prioritní 
projekty z větší části splnily.  

K samotnému Akčnímu plánu uvedl, že by vzhledem ke končícímu roku 2021 bylo záhodno tento rok vynechat a věnovat 
se Akčnímu plánu od roku 2022.  

V 15:22 se k jednání připojila paní Burgerová, počet členů výboru se zvýšil na 8.  
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Předseda Kubíček poděkoval a dodal, že by chtěl na lednovém jednání výboru doporučit schválení dokumentu, kvůli jeho 
nekompletnosti se ale nyní bude brát informace pouze na vědomí. Na příští jednání požádal pana Hübnera o 
vyselektování všech projektů s prioritou č. 1 a jejich celkovou částku ze zásobníku. 

Následně předseda Kubíček otevřel rozpravu. O slovo se přihlásil pan Hanzlík, který poprosil o zopakování možností 
rozpočtu k pokrytí připravovaných akcí v rámci zásobníku. 

Pan Hübner upřesnil, že v návrhu rozpočtu pro rok 2022 je poprvé v historii nová položka – rezerva na rozvoj sport. 
infrastruktury MČ. V tomto návrhu je 50 milionů korun. Dále budou zavedeny 2 nové úkoly – vlastní projekty hl. m. Prahy 
(dostavba plaveckého areálu Šutka a výstavba sportovní haly Přípotoční). Co se týká navýšení rozpočtu, je velice spokojen 
s tím, že z hlediska běžných výdajů se rozpočtově neklesá. Rozpočet kapitálových výdajů bude o 91 milionů vyšší než v 
roce 2021, hlavně na položce grantů (31 milionů), k tomu již zmíněná 50 milionová rezerva a dále 11 milionů na vlastní 
projekty hl. m. Prahy.  

Předseda Kubíček poděkoval a otevřel rozpravu. O slovo se přihlásil pan Miloš Růžička, který se doptal na mechanismus 
financování vybraných projektů u MČ.  

Pan Hübner odpověděl, že o konkrétním způsobu rozdělování prostředků mezi MČ se ještě nevedla debata. S ředitelkou 
Němcovou se shodli, že nejjednodušší by byl finanční transfer přímo na MČ. MČ se snaží finanční prostředky na akce 
zajistit i z jiných zdrojů, např. žádají o investiční dotaci Národní sportovní agenturu, Praha pak přispívá pouze 30 % na 
povinnou finanční spoluúčast. Zopakoval, že základním filtrem je stavební připravenost. 

Pana Růžičku dále zajímalo, jestli se zaplatí jen vlastní realizace, nebo i přípravné fáze. Je možné zpětně zafinancovat 
prostavěnou část projektu? 

Předseda Kubíček i pan Hübner se shodli, že přesný mechanismus vyplácení není znám.  

O slovo se přihlásila paní Burgerová, která uvedla, že projektová dokumentace je na celém projektu vždy to nejlevnější. 
Každý grantový program bude mít nastavené kofinancování. MČ do zásobníku umístily různé požadavky, některé na malé 
částky, jiné na velké. Priorita by měla být kladena na hřiště a sportovní areály, které jsou spojené se školami. 

Předseda Kubíček poděkoval za komentář, uzavřel rozpravu a vyzval členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0071 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci o připravovaném Akčním plánu rozvoje sportu v hl. m. Praze v letech 2021 - 2024. 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

5. Informace k návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 v kapitole 04 – sport a volný čas 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu. Uvedl, že dle nasdílené tabulky došlo k navýšení o 30 milionů na granty investiční a o 
50 milionů na rezervu na rozvoj sportovní infrastruktury. Co se týče dostavby Šutky, jde o složitou problematiku, ale 
počítá se s tím v rozpočtu. Výstavba sportovní haly Přípotoční je otázkou. Je dále potřeba se zamyslet nad provozními 
výdaji, cena energií se stává zásadním problémem a je nutné se jí začít rychle zabývat. Dochází k razantnímu navýšení 
ceny elektřiny v rámci měsíčních záloh sportovišť, a může se tak stát, že bude docházet k jejich uzavírání. Půjde o zásadní 
problém zimy, pokud se něco nezmění. Praha k tomu musí zaujmout stanovisko. 
 
Slovo si vzala ředitelka Němcová a upřesnila, že tato záležitost se řeší v rámci celé kapitoly 04. Není zatím bohužel jasné, 
kam až se to navýšení může vyšplhat. Není tak možné formulovat nic jiného než odkaz na rezervu v rozpočtu města. 
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Pan Hübner doplnil, že situace na trhu s energiemi bude zohledněna při návrhu dotační podpory. Snahou bude posílit 
alokaci finančních prostředků na provoz sportovních zařízení. Je tu možnost využít rezervních 80 milionů k navýšení 
alokace. 
 
Paní Burgerová podpořila vytvoření rezervy a dodala, že by bylo také vhodné sportovní kluby upozornit na jejich uzavřené 
smlouvy s dodavateli energií.  
 
Předseda Kubíček upřesnil, že sportovním klubům končí smlouvy a od nikoho na trhu nedostanou lepší smlouvy. Kluby by 
si rády vyjednaly lepší podmínky u dodavatelů energií, ale situace je špatná.  
 
O slovo se přihlásil pan Tománek. Doptal se na podporu Olympijského parku v Praze a uvedl, že se podporu hodí ukončit.  
 
Předseda Kubíček vysvětlil, že Český olympijský výbor se rozhodl, že Olympijský park pro zimní olympijské hry v Pekingu 
2022 vznikne pouze v Brně.  
 
Pan Tománek se dále zeptal, jestli existují nějaká konečná čísla týkající se letošního Olympijského parku v Praze. 
 
Slova se ujal pan Hübner. Dotace 7 milionů na Olympijský park v Praze byla řádně vypořádána a prostředky byly řádně 
vyúčtovány. Pan Hübner potvrdil, že rozešle vyúčtování týkající se pražského Olympijského parku členům výboru. 
 
Slovo si vzal pan Hanzlík. Vyjádřil zklamání, že nedošlo k dalšímu navýšení v kapitole pro sport. Doplnil, že existují údaje 
vyplývající ze strategického dokumentu - Plánu rozvoje sportu a sportovních zařízení v hl. m. Praze v letech 2021 – 2032, 
jež si nechalo zpracovat hl. m. Praha a ze kterého vyplývá fakt, že jakmile do sportu půjde méně než půl procenta 
z celkových výdajů rozpočtu města, tak sport bude stagnovat. A momentálně nedosahujeme ani toho půl procenta. 
Upozornil, že sport ve společnosti ale hraje významnou roli. Dále potvrdil, že navýšení cen energií dopadá právě na 
sportovní oddíly. 
 
Paní Burgerová navrhla jednat u pražských sportovišť o energiích společně, např. kde jde o prostory MČ. Předseda 
Kubíček s tímto nápadem souhlasil.  
 
Ředitelka Němcová dále odkázala na celou kapitolu 04 a k problematice cen energií uvedla, že se často soutěží jeden 
centrální dodavatel. V pronajatých budovách kluby platí nájem a samy energie nenakupují. 
 
Do debaty se vložila paní Burgerová a upřesnila, že i MČ někdy pronajímají prostory, kde si kluby platí energie. Každý klub 
má jiné podmínky, ale bylo by vhodné zkusit vyjednávat. 
 
Pan Růžička doplnil, že se v této otázce v předchozích letech bylo možné smluvně sdružit a soutěžit dodavatele. Kdo 
shledal, že cena je výhodná, mohl na výsledek přistoupit. Kdo usoudil, že má už tak lepší cenu, nemusel na to přistupovat 
a uzavírat novou smlouvu. Pro provozovatele by to byla zajímavá cesta. 

Předseda Kubíček všem poděkoval za komentáře, uzavřel rozpravu a vyzval členy k hlasování. 

Usnesení číslo T-VS-0072 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci k návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2022 v kapitole 04 – sport a volný čas. 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

6. Informace o tiscích v oblasti sportu a volného času, projednaných Radou hl. m. Prahy 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

 

Předseda Kubíček představil bod a otevřel rozpravu. Nikdo se nepřihlásil, a tudíž předseda rozpravu uzavřel a vyzval členy 
k hlasování. 
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Usnesení číslo T-VS-0073 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

1. bere na vědomí 

informaci o tiscích v oblasti sportu a volného času, projednaných Radou hl. m. Prahy. 

Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

 

7. Různé 

 
Předseda Kubíček se se členy výboru dohodl na termínu 10. jednání výboru na 25. ledna 2022 od 16:00. Dále bude 
navržen termínový kalendář až do června. Termínový kalendář rozešle mezi členy tajemnice výboru.  
 
Slovo si vzala ředitelka Němcová a informovala členy výboru o kluzišti na Letné, které bude otevřené do konce února roku 
2022. Uvedla, že denně kluziště navštíví okolo 1000 návštěvníků. Jeho aktuální cena je 4,5 milionu bez DPH. Po vyúčtování 
se uvidí, jaká bude výsledná částka v kontextu cen energií. Ředitelka Němcová také připomněla akci Týden sportu zdarma, 
která se koná od soboty 25. 12. do pátku 31. 12. 
 
Předseda Kubíček všem poděkoval za účast a popřál krásné svátky. Jednání výboru bylo ukončeno v 16:12. Další jednání 
výboru se uskuteční 25. 1. od 16:00. Členům výboru budou včas rozeslány podklady i program.  

 

8. Závěr 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Ověřil: Mgr. Karel Hanzlík 
Zapsal: Kantnerová OBISSERVIS, MHMP - OIM MHMP, Mgr. Markéta Holá, tajemnice Výboru pro sport a volný 

čas ZHMP   

 
 
 
 
 
 
  
  
 


